
 
 
 

FRÅGA (S) – Remiss Hälsovalshandbok 

Samstyret SD, M, KD och Sjukvårdspartiet står i begrepp att genomföra en omfattande revidering av 
Hälsovalshandboken. En sådan revidering bör innehålla ett moment av remissförfarande till berörda 
organisationer och intressenter, så att dessa ges möjlighet att delge sina intryck och synpunkter. 
 
I samband med senaste förändringen av Hälsovalshandboken framkom kritik från 
pensionärsorganisationerna att det saknats ett remissförfarande. Kritiken var berättigad och 
ordningen ändrades så att pensionärsorganisationerna inkluderades. 
 
Syftet med remissförfarandet är främst att Region Gävleborg ska få en klarare bild av de konsekvenser 
förslaget till ny handbok kan få om det genomförs. 
 
Mot bakgrund av ovanstående vill jag fråga ordförande Hälsovalsutskottet följande: 
 

1. Ska förslaget till Hälsovalshandbok remitteras berörda organisationer och intressenter; om 
inte, varför? 
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